
Referat	for	bestyrelsesmøde	den	30.01.2017.	

	

Tilstede	var:	Ulla,	Merete,	Bjørn,	Susan,	Mette,	Søren,	Poul	og	Rolf(referent).	

Fraværende:	Anne	Mette	

	

1. Gensidig	orientering.	Hvad	er	sket	siden	sidst?	Indlæg	fra	hvert	bestyrelsesmedlem.	

Ulla:	Standerhejsning	flyttet	til	1.	april.	Der	har	været	arrangement	med	Rasmus	Quist	med	55	
spisende	–	stor	succes.	Flere	arrangementer	følger.	

Søbrugerrådet	–	kommende	møde,	hvor	Ole	Quist	repræsenterer	roklubben.	Vi	beder	Ole	spørge	
ind	til	svømmebanens	bredde	og	om	den	ikke	kan	begrænses.	
 
DFfR:	Kurser:	Klubtræner	modul	A	18-19	februar;	Klubtræner	modul	B	11-12	marts	

DM	2017	blev	afholdt	i	Gladsaxe	Hallen	i	den	forløbne	weekend.	Og	Fredensborg	Roklub	vandt	
igen	et	DM,	da	Merete	Boldt	vandt	endnu	en	guld	medalje	i	ergometer	–	stort	tillykke	til	Merete	
med	endnu	en	medalje.	

Susan:	Vi	har	fået	restfordeling	fra	kommunen	på	ca.	95.000.	Fantastisk.	

2. Økonomi.	Opfølgning	på	budgetmøde	og	Susans	møde	med	revisor	–	er	alt,	som	vi	tror?	

Regnskab	er	udarbejdet	af/med	revisor.	Regnskab	godkendt	og	underskrevet	af	bestyrelsen.	

3. Generalforsamling:	Indkaldelse,	beretning(er),	forslag,	forplejning,	dirigent,	referent			

Generalforsamling	14.	marts.	Indkaldelse	skal	være	ude	27	feb.	Input	til	Ulla	fra	udvalg	senest	19	
februar.	Forplejning	–	Merete.	Bestyrelsen	har	forslag	til	dirigent	og	referent.	

4. Kontingentstruktur	

Fremtidig	kontingentstruktur	for	klubbens	medlemmer	blev	endnu	engang	drøftet.	Der	blev	ikke	
opnået	enighed	hvor	bestyrelsen	vil	drøfte	videre	ved	kommende	møder.	Drøftelserne	bliver	
derfor	ikke	refereret	fra	dette	møde.	

5. Private	både.	Noget	nyt	vedr	byggeri?	

Ekstra	bådeskur	–	Terkel	kigger	på	mulighederne.	Men	bebyggelsesprocenten	er	i	forvejen	tæt	på	
grænsen.	

6. Vores	nye	gig.	Båddåb	–	person	og	navn?	

Vennerne	spørges	om	de	vil	døbe	den.	Navne	forslag	er	pt.	hemmeligt.	

7. Uddannelse	af	nye	instruktører	–	ideer?	



Ulla	og	Mette	spørger	nogle	mulige	kandidater.	Det	vil	være	godt	hvis	de	kan	deltage	i	de	
kommende	Klubtræner	kurser	(modul	A	og	B)	–	se	ovenfor.	

8. Rokort	–	ny	version?	Hvad	har	vi	egentlig	besluttet?	

Vi	har	besluttet	ikke	at	jagte	en	mulighed	for	at	udvide	rokort	funktionen	til	at	omfatte	
medlemsstyring/kontingent	udskrivning.	Det	er	forholdsvis	dyrt	og	løser	ikke	alle	de	ønsker	vi	har.	

9. Brandalarm	–	hvad	har	vi	egentlig	besluttet?	

Den	undersøgte	løsning	er	dyr	og	opfylder	ikke	vores	ønsker.	Vi	går	derfor	ikke	videre	med	dette.	

10. Fældning	af	træer	–	nu	har	det	været	efterår.	Hvad	siger	Hans	om	evt	sygdom	og	
tilstand?	

Bjørn	følger	op	med	Hans	igen.	

11. Kommissorier:	gennemgang	af	dem,	der	ligger	klar	(køkken)	

Ulla	har	opdateret	kommissorium	for	køkken.	Der	var	ikke	yderligere	kommentarer.	Godkendt.	

12. Projekt	Knæk	Cancer	–	opfølgning	

Bestyrelsen	har	godkendt	et	Knæk	Cancer	projekt	som	Steen	Olesen	har	taget	initiativ	til.	Det	er	
vigtigt	at	understrege,	at	dette	er	et	frivilligt	projekt	uafhængigt	af	roklubben	og	bestyrelsen.	Der	
må	på	ingen	måde	lægges	et	pres	–	hverken	direkte	eller	indirekte	–	på	klubbens	medlemmer	til	at	
støtte	op	om	projektet.	

13. Eventuelt	

Kim	Kjellerup,	Helsingør	roklub	har	forespurgt	om	de	må	låne	en	1X	og	en	2X	til	Hjälmsö	outrigger	
uge	i	uge	27.	Alle	FR	medlemmer	er	også	velkomne.	Bestyrelsen	godkendte	dette.	Ulla	orienterer	
Kim	Kjellerup.	

Svømmeprøver	–	husk	at	der	skal	aflægges	svømmeprøve	inden	første	tur	på	vandet!	Merete	laver	
en	liste	til	opslag.	

	

14. Næste	møde	

Tirsdag	28	februar	2017	kl.	19-22	

	
	


